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آیا هنوز همپوشانی بیمه ای داریم
 از تأمین اجتماعی تا نیروهای مسلح

مدیرعامل ســازمان بیمه ســامت ایران، در خصوص اینکه آیا 
هنوز همپوشــانی بیمه ای در کشور وجود دارد یا خیر، توضیحاتی 

داد.
موضوع همپوشانی بیمه ای در کشــور، از سال ها قبل به عنوان 
یک معضل در پوشش خدمات بیمه ای شناخته می شد و بر همین 
اساس، سازمان های بیمه گر پایه شامل بیمه تأمین اجتماعی، بیمه 

سامت و بیمه نیروهای مسلح، تصمیم گرفتند با اجرای برنامه ها 
و طرح هایی، نسبت به رفع همپوشانی بیمه ای اقدام کنند.

محمدمهدی ناصحی مدیرعامل سازمان بیمه سامت ایران، در 
پاسخ به سوال خبرنگار مهر مبنی بر اینکه آیا همچنان همپوشانی 
بیمه ای در کشــور وجود دارد یا خیر، گفــت: در مورد بیمه تأمین 
اجتماعی، بالای ۹۰ درصد رفع همپوشانی صورت گرفته و با توجه 

به سامانه هایی که راه اندازی شده است، به صورت دقیق کار رفع 
همپوشانی بیمه ای در حال انجام است.

وی در مورد بیمه نیروهای مســلح، اظهار داشــت: چون بیمه 
نیروهای مســلح، ســامانه ای ندارند، به صورت دستی مشغول 
رفع همپوشــانی بیمه ای هســتیم و این نقص، همچنان وجود 

دارد.

جامعه

خبر

۱۷ مرداد ســال ۱۴۰۰، علیرضا زاکانی بعــد از آنکه به عنوان 
شــهردار منتخب اعضای شورای شــهر ششم انتخاب شد از راه 
انــدازی قرارگاهی تحت عنــوان قرارگاه اجتماعــی برای حل 
مشــکات اجتماعی تهران همچون تکدی گری، کودکان کار 
و... با کمک دستگاه ها و سازمان های دخیل خبر داد و پس از آن 
شهرداری بیشــتر از سهم خود به مسئله حل مشکات وارد شد 
تا وضعیت آسیب های اجتماعی بهبود یابد، از افزایش ظرفیت ها 
و ساخت مددسراهای جدید گرفته تا تقبل مسئولیت افراد آسیب 
دیده ای که هیچ دستگاهی آن را نمی پذیرفت؛ افرادی همچون 

سالمندان، نوجوانان، افراد دارای زخم باز و.....
بــا تکیه زدن زاکانی به صندلی شــهرداری تهران، او در اولین 
اقدامــات خود قرارگاهــی راه اندازی کرد تا همه دســتگاه ها و 
ســازمان های دخیل در امر آسیب های اجتماعی گرد هم آیند تا 
در مورد وضعیت آســیب های اجتماعی در تهران چاره اندیشــی 
کنند؛ اما هماهنگی با سایر دستگاه ها و بروکراسی اداری موجب 
شــد که کارها آنطور که باید پیش نرود و همین مســئله سبب 
شــد تا رایزنی با رئیس جمهور برای حل مشکات سازمان های 
دخیل در امر آسیب های اجتماعی شروع شود و رئیس دولت نیز 
در نهایت علیرضا زاکانی شــهردار تهران را بــه عنوان نماینده 
ویژه رئیس جمهور در حوزه آســیب های اجتماعی شــهر تهران 
منصوب کرد تا با پیگیری ها، مشکات را حل و فصل کند. حالا 
آنطور که دبیر مرکز رصد، پایش و مدیریت آسیب های اجتماعی 
کانشــهر تهران می گوید قرارگاه سعی دارد تا با جلب مشارکت 
مردم، سازمان های مردم نهاد و ... روند کار ساماندهی آسیب های 

اجتماعی را سرعت ببخشد.

عبدالمجید رحمانی، در مورد دســتاوردهای قــرارگاه اجتماعی با 
تأکید بر اینکه علیرضا زاکانی از زمانی که به عنوان شهردار تهران 
منصوب شد، به صورت مداوم پیگیر ساماندهی آسیب های اجتماعی 
بود و در جلســاتی که برگزار می شد، با اولویت ایجاد ظرفیت برای 
معتادان ماده ۱۶، به دنبال ســاماندهی هرچه بهتر این معتادان بود، 
می گوید: در جریان برگزاری این جلســات، مسئولان به این نتیجه 
رسیدند که تصمیم گیری در برخی موارد نیازمند اختیارات بیشتری 

اســت که در سال جاری هیئت دولت با واگذاری برخی مسئولیت ها 
و اختیارات بیشــتر به علیرضا زاکانی در راستای شکل گیری یک 
مدیریت یکپارچه در حوزه آســیب های اجتماعی موافقت کرد که با 
توجه به مصوبه هیئت وزیران، مرکز رصد، پایش و مدیریت آسیب 
های اجتماعی کانشهر تهران به منظور اجرایی شدن بندهای این 

مصوبه شکل گرفت.
دبیر مرکز رصد، پایش و مدیریت آســیب های اجتماعی کانشهر 

تهران با بیان اینکه متناســب با ایجاد مرکز رصد و پایش، میزهای 
تخصصی اعتیاد، کودکان کار، تکدی گری،حاشــیه نشینی، مفاسد 
اخاقی و میز توانمندسازی اقتصاد خانواده ایجاد شد تا در تعامل با 
دستگاه های مسئول، تاش شود وضع موجود آسیب های اجتماعی 
رصد شده و متناسب با این وضعیت، برنامه های اجرایی در سه بخش 
کوتاه مدت، میان مدت و بلندمدت، تدوین شــود، می افزاید: پس از 
مصوبه هیأت وزیران و تشــکیل این مرکز رصد، در جلساتی که با 
حضور تمام دســتگاه هایی که به صورت مستقیم و غیرمستقیم در 
حوزه آســیب های اجتماعی دخیل هستند، مقرر شد که برنامه های 
کوتاه مدت در سه حوزه ساماندهی کودکان کار و خیابانی، معتادان 
متجاهر و تکدی گری در فرصت باقی مانده تا شب عید مورد بررسی 
قرار گیرد؛ البته به طور همزمان در حوزه حاشــیه نشــینی، مفاسد 
اخاقی و توانمندسازی اقتصاد خانواده نیز برنامه هایی تدوین شده تا 
پس از اخذ نظرات دستگاه ها، اباغ و در اختیار دستگاه های مسئول 

در هریک از این حوزه ها قرار گیرد.
رحمانی از مهمترین اقداماتی کــه در این مدت در قرارگاه رخ 
داده بــه افزایش ظرفیت پذیرش معتادان ماده ۱۶ اشــاره کرده 
و تأکیــد می کند: با افزایش ظرفیت این مراکز به تناســب عدد 
اعامی معتادان مشــمول؛ کار ســاماندهی معتادان در شرایط 
بهتری دنبال شــد و همچنین شهردار تهران در جلسات ویژه ای 
با مدیران مراکز ماده ۱۶، انتقال مرکز غربالگری به یک فضای 
بزرگ تر را که هم برای غربالگری بانوان و هم آقایان باشــد را 
فراهم کردند و در مورد مددجویان فاقد مدارک هویتی هم برای 
تعدادی از این مددجویان اوراق شناســایی صادر شده و پیگیری 
صدور این اوراق شناســایی برای ســایر مددجویان فاقد مدارک 

هویتی نیز ادامه دارد.
وی برخورد شــدیدتر با خانه های پاک قرمز که متأســفانه به 
کانون فساد تبدیل شــده بودند را از دیگر مصوبات این قرارگاه 
دانســته و ادامه می دهــد: تا به امروز نیز بــا هماهنگی فراجا و 
دســتگاه قضائی، تعدادی از این خانه های پاک قرمز شناسایی 

شده و ساماندهی این اماکن آغاز شده است.
دبیر مرکز رصد، پایش و مدیریت آسیب های اجتماعی کانشهر 
تهــران با بیان اینکه از دیگر مصوبــات قرارگاه اجتماعی کان 
شهر تهران در این مدت، آغاز پایش نحوه انجام طرح ساماندهی 
کودکان کار و خیابان، معتــادان متجاهر و متکدیان در پایتخت 
بود که بر اســاس ایــن مصوبه این طرح با همکاری دانشــگاه 
علوم توانبخشــی و سامت اجتماعی آغاز شده و قرار است مدل 
مطلــوب ارائه خدمات در مراکز تهیه و تدوین شــود، می افزاید: 
همچنین اباغ دســتورالعمل به شــهرداران مناطق ۲۲ گانه به 
منظور ایجــاد بانک اطاعات آســیب های اجتماعی محات با 
همکاری سایر دستگاه های مســئول، از دیگر دستاوردهای ماه 

های اخیر در حوزه آسیب های اجتماعی بوده است.
وی با بیان اینکه همچنین در این قرارگاه مقرر شــد تا با همکاری 
سازمان پسماند و دستگاه قضائی استفاده از کودکان زباله گرد توسط 
پیمانکاران حذف شود و این سازمان با کاهش تعداد پیمانکاران خود 
بتواند نظارت و پایش مســتمر و دقیق تری را بر فعالیت آنها داشته 
باشد تا ساماندهی دقیقی در حوزه ضایعات و زباله گردها انجام شود، 
خاطرنشان می کند: همچنین به طور همزمان سازمان پسماند اعام 
آمادگی کرده است تا از ظرفیت معتادان متجاهر بهبود یافته با هدف 

اشتغال زایی برای این عزیزان استفاده کند. 

 آغاز عملیات اجرایی توسعه 
شمال غربی خط ۷ متروی تهران

عملیات اجرایی پروژه توســعه شمال غربی خط ۷ متروی 
تهــران با حضــور معاون حمل و نقل شــهرداری تهران، 
شــهردار منطقه ۵ و جمعی از مســئولین شهرداری تهران 

آغاز شد.
محســن هرمــزی در آیین  بهره بــرداری از ورودی دوم 
ایســتگاه شهید دادمان و آغاز عملیات پروژه توسعه شمال 
غربی خط هفت متروی تهران در قالب پویش شــنبه امید 
و افتخار، گفت: در ســال گذشــته پروژه خط هفت مترو 
با کمک قــرارگاه خاتم الانبیاء به اتمام رســید و در کمتر 
از یک ســال هم امروز ورودی دوم ایســتگاه دادمان که 
از اهمیت ویژه ای برخوردار اســت بازگشــایی می شود تا 

تسهیل شود. مردم  دسترسی های 
وی اضافه کرد: نگاه مهم تر بحث شــروع عملیات اجرایی 
توســعه شمال غربی خط هفت بود که در این دوره با کمک 
شورایعالی ترافیک و همکاری قرارگاه خاتم الانبیاء مطالعات 
آن تکمیل و به تصویب رســید و امــروز کلنگ آن بر زمین 

خواهد خورد.
هرمزی ادامه داد: به این ترتیب با توســعه شمال غربی خط 
هفت متروی تهران در حقیقت منطقه شمال غرب تهران که 
از نعمت مترو بی بهره بود بهره مند خواهد شد و با احداث دو 
ایســتگاه در این پروژه توسعه ای، ۱۵ درصد به شبکه متروی 

تهران اضافه خواهد شد.
معاون حمل  و نقل و ترافیک شــهرداری تهران تأکید کرد: 
در این پروژه تمهیداتی برای »تی او دی« و استفاده از منابع 
غیرنفتی دیده شــده و در بودجه ســال آینده بیش از ۳۰۰۰ 
میلیارد تومان برای این دو ایســتگاه پیش بینی و مقرر شده 
بــود که در ۲۴ ماه این پروژه تکمیل شــود که امیدواریم با 
توجه به توافق انجام شــده در ۱۸ مــاه این پروژه تکمیل و 

به اتمام برسد.
وی در پایــان ابــراز امیدواری کــرد که متــروی تهران 
روزهای بهتری را تجربه کند و افزود: مسیری که با قرارگاه 
خاتم الانبیاء شــروع کرده ایم رو به جلو و پیشــرفت است و 

امیدواریم برای مردم تهران منشاء خیر و برکت باشد.

دبیر مرکز رصد، پایش و مدیریت آسیب های اجتماعی کلانشهر تهران خبر داد:

تشدید برخورد با خانه های پلاک قرمز

مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل سازمان غذا و دارو، به تشریح مهم ترین برنامه های 
مشترک با روسیه در حوزه دارو پرداخت.

محمــد پیکان پــور گفت: بــرای همکاری بــا روســیه تنظیم برنامــه عملیاتی 
پیشــنهاد شــده که بر اســاس آن عنوان فعالیت ها، مســئول انجــام فعالیت ها، 
شــاخص های اجرایی و زمانبندی آن آماده شده که مســتلزم حمایت های کان 

است. اجرایی  و  مالی  از  اعم 
وی با اشــاره به برگزاری نشســت های متخصصان کشــور به منظور توســعه 
زمینه همکاری با روســیه، اظهار داشــت: بانک هایی که بایــد فعالیت طرفین را 
ضمانــت کنند، مشــوق ها، فعالین صنعت دو طرف، لیســت داروهایی که بین دو 
طــرف قابلیت همکاری دارد و فهرســت خدمات قابل اشــتراک گذاری و مراکز 
مورد اعتماد دو طرف مشــخص شــده اســت که پس از انعقاد موافقتنامه قابل 

بود. خواهد  ارائه 
پیکانپور، ضمن برشــمردن قابلیت های سامانه تیتک در زمینه رصد زنجیره تأمین دارو 
از ابتدا تا انتها، افزود: در صورت اتصال این ســامانه به ســامانه متناظر روســیه بستر 

همکاری ها را می توان تسریع کرد.
پیشــنهاد تشکیل کارگروه مشترک برای بازبینی در جزئیات عملیاتی به صورت هر دو 
هفته یک بار و تســریع در اجرای همکاری ها، از جمله پیشنهادهای دیگر مدیر کل دارو 

و مواد تحت کنترل سازمان غذا و دارو بود.

معاون اداره کل فرآورده های غذایی سازمان غذا و دارو با اشاره به پیچیدگی های تقلب 
در حوزه غذا، گفت: تقلب بیشتر در مواد غذایی گران قیمت و کمیاب مشاهده می شود.
هاله سمیعی اظهار کرد: نظارت کافی و صحیح به پروسه از مزرعه تا سفره یا به تعبیر 
عده ای از مزرعه تا قاشــق می تواند از گسترش تقلب های غذایی بکاهد و این موضوعی 
است که وظیفه سازمان غذا و دارو و اداره کل فراورده های غذایی را مهم و استراتژیک 
جلوه می دهد.وی با اشــاره به اینکه تقلب و سواستفاده همواره در حوزه غذا وجود دارد، 
افزود: ســودجویان با تغییر در ماهیت شکلی یا محتوایی فرآورده های ارزان قیمت، آنها 
را با قیمت بالا به مصرف کننده می فروشــند. سمیعی با بیان اینکه احتمال تقلب برای 
یک ماده غذایی گران قیمت یا یک ماده غذایی کمیاب و دور از دســترس بیشتر مطرح 
اســت، ادامه داد: برخی افراد ادعاهایی برای محصول خود مطرح می کنند در حالی که 
ممکن است ادعاها واقعی نباشد، لذا برای آنکه ادعاها را به نتیجه قابل پذیرش در ذهن 
مردم برسانند، از موادی که اطاعات آن در برچسب بسته بندی دیده نمی شود، استفاده 
می کنند و همین موارد موجب عوارض برای مصرف کنندگان این محصولات می شود.

به گفته وی، اگر چه کم فروشــی در حوزه تولید غذا در سطح های مختلف آن محدود 
به یک کشور یا شرایط اقتصادی و اجتماعی و محدود به برهه زمانی خاصی هم نیست؛ 
اما باید در مورد تقلبات غذایی به موقع وارد عمل شــویم و اجازه ندهیم این معضل به 
روند عادی و فراگیر بدل شود، بنابراین هر چه در معیارهایمان جدی باشیم و تشویق و 

تنبیه ها منطبق با ضوابط و قانون باشد تقلب قطعاً کم و کمتر می شود.

وزیر بهداشت، تغییر اقلیم را در افزایش بیماری های واگیر و غیرواگیر مؤثر دانست.
بهــرام عین اللهی، در پیامی به اولین کنگره ملی تغییر اقلیم و ســامت، با اشــاره به 
اهمیت تأثیر تغییرات آب و هوایی بر حوزه سامت، گرم شدن زمین و رویدادهای شدید 
آب و هوایــی را در افزایش بیماری های واگیر و غیر واگیر مرتبط با تغییرات اقلیم، مؤثر 
عنوان کرد. تاقی مسائل مرتبط با تغییرات آب و هوایی و حوزه سامت و محیط زیست 
بســیار با اهمیت است. تغییرات اقلیمی بر ســامت زیستمندان تأثیر بسزایی دارد، گرم 
شــدن زمین و رویدادهای شــدید آب و هوایی می توانند بیماری های واگیر و غیر واگیر 
مرتبط با تغییرات اقلیم را افزایش دهد. همچنین، افزایش بایا و حوادثی همچون سیل 
و خشکسالی نیز باعث صدمات جدی به ســامتی و زیرساخت های حیاتی شده است. 
افزایش هزینه های اقتصادی نیز قابل توجه است و همکاری جهانی برای کاهش اثرات 
این تغییرات الزامی است. ایجاد تاب آوری و توسعه سیاست های مبتنی بر علم می تواند 
در این زمینه کمک کننده باشد.در همین راستا، اقدام شایسته مرکز تحقیقات تغییر اقلیم 
و سامت دانشگاه علوم پزشــکی دزفول، در برپایی اولین کنگره ملی تغییرات اقلیم و 
سامت، به عنوان یک دانشگاه پیشتاز رسالتی حیاتی در راستای مطرح کردن دغدغه ها 
و چالش هــای اصلی مرتبط با این مهم ایفا می کند. با عنایت به اینکه این موضوع یک 
چالش جهانی است، انتظار می رود دانشگاهیان، اندیشمندان، مدیران و فعالان این حوزه 
دســت در دست یکدیگر، هم در حوزه تحقیقات و پژوهش و هم در حوزه اجرا، گام های 

هماهنگ و عملیاتی، در مقیاس منطقه ای بردارند.

 توسعه همکاری های دارویی 
ایران و روسیه

 تقلب در موادغذایی 
گران قیمت و کمیاب بیشتر است

 تأثیر تغییرات جوی 
در افزایش بیماری ها

وزیر بهداشت عنوان کرد؛معاون اداره کل فرآورده های غذایی سازمان غذا و دارو  ؛مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل سازمان غذا و دارو مطرح کرد؛

معاون محیط زیســت دریایی ســازمان حفاظت محیط 
زیست با اشاره به نتایج خوب به دست آمده از اجرای طرح 
بین المللی حفاظت از تالاب های ایران در حوضه های آبریز 
دریاچــه ارومیه و دو تالاب شــادگان و بختگان، از تاش 

برای گسترش آن به نقاط دیگر کشور خبر داد.
همکاری سازمان محیط زیست و برنامه توسعه ملل متحد 
)UNDP( از سال ۸۵ در قالب طرح بین المللی حفاظت از 
تالاب های ایران با هدف حفاظت و احیای اکوسیستم های 
تالابی کشــور آغاز و این طرح در فاز بعدی از سال ۱۳۹۶ 
با مشارکت مالی دولت ژاپن فعالیت های خود را به صورت 
متمرکز با محوریت مدیریت پایــدار منابع آب و خاک در 
حوضه هــای آبریز دریاچه ارومیه و دو تالاب شــادگان و 

بختگان انجام شد.
با توجه به نتایج به دســت آمــده محمدصادق معتمدیان 
- دبیــر کارگروه ملی نجات دریاچــه ارومیه  - در نامه ای 
به حســین امیرعبداللهیان - وزیر امور خارجه - خواستار 
تمدید و جلب حمایت مالی در جهت تداوم طرح حفاطت از 
تالاب های ایران به منظور تکمیل اقدامات، بسط و توسعه 

در افق ۱۰ ساله آتی شد.
مجتبی ذوالجودی درباره آخرین رایزنی های انجام شــده 
برای جلب همکاری های بین المللی به منظور تداوم اجرای 

طــرح حفاظت از تالاب های ایران اظهــار کرد: این طرح  
یک برنامه چند ســاله بوده و مدت زمان آخرین برنامه ای 
که تنظیم کردیم پنج ســاله بوده اســت. حامی اصلی آن 
دولت ژاپن بود که به طور داوطلبانه مشارکت کرد تا هم از 
حمایت مالی و هم از تجارب آن ها استفاده کنیم. سه سال 

از اجرای این طرح تمام شده است.
معاون محیط زیســت دریایی ســازمان حفاظت محیط 
زیســت اضافه کرد: برای اجرای این برنامه طی دو سال 
باقیمانــده، با دولت ژاپــن و با ســایر دولت هایی که در 
این زمینه تمایل به همراهی با جمهوری اســامی ایران 

هستند در حال رایزنی هســتیم تا بتوانیم این پروژه را به 
نحو احسن ادامه بدهیم. طرح حفاظت از تالاب های ایران 
جزو پروژه های کاربردی خوبی اســت که در صورت تداوم 
می تواند نه تنها به تالاب های ایران بلکه به  تالاب ســایر 

کشورها کمک کند.
وی ادامــه داد: تجــارب نســبتا خوبی از اجــرای طرح 
تالاب های ایران در تالاب های ارومیه، شادگان و بختگان 
به دست آمده اســت، یعنی مرحله مطالعاتی صفر را پشت 
سر گذاشته ایم  و خروجی خوبی داشته است. نتایج اجرای 
این طرح در ۲۰۰ روستا نشان داد که آب صرفه جویی نسبتا 
مناسبی در مصرف آب در کشاورزی انجام شده است.  در 
کنار آن بهره وری افزایش یافته، محصولات بهتری تولید 

شده و درآمد اقتصادی خانواده افزایش یافته است.
ذوالجودی در پایان با اشاره چاپ و پخش نتایج به دست 
آمده از اجرای طرح حفاظت از تالاب های ایران اظهار کرد: 
این نتایج به صورت بروشــور و کتاب درآمده و در روستاها 
توزیع شده اســت و می تواند به عنوان یک الگو در تمامی 
تالاب ها گســترش پیدا کند. اجرای این پروژه حتماً تداوم 
خواهد یافــت همچنین با اقدامات همــکاران در داخل و 
برخورداری از مشاوره های بین المللی سعی می کنیم در کل 

کشور آن را گسترش دهیم.

مدیر کل محیط زیست شهرداری تهران بر ضرورت 
آسیب شناسی دستورالعمل معرفی و کنترل منابع آلاینده 

محیط زیست تاکید کرد.
حلیاســادات حسینی در نخســتین نشست بررسی و 
آسیب شناسی دستورالعمل شناســایی و کنترل منابع 
آلاینده محیط زیســت شهر تهران که با حضور سعید 
بیگی - مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل 
- و روسای محیط زیست و ساماندهی مناطق ۲۲ گانه 
تشکیل شد، ضمن تبیین و تاکید بر مفاد دستورالعمل 
شناسایی واحدهای آلاینده گفت: طبق اسناد بالادستی 
وظیفه ذاتی اداره کل محیط زیســت شهرداری تهران 
شناســایی و کنترل منابع آلاینده اســت که بی شک 
همراهی و همکاری دو حوزه خدماتی محیط زیســت 
و ساماندهی می تواند کمک بزرگی به روند اجرای این 

دستورالعمل کند.
مدیرکل محیط زیست شهرداری تهران هدف از اجرای 
این دســتورالعمل را نظارت و کنترل یکپارچه بر روند 
کاهش و رفع آلودگی منابع آلاینده، شناسایی چالش ها و 
موانع در اجرای صحیح و ارائه راهکارهای موثر در جهت 
افزایش راندمان کار در سنوات آتی ذکر کرد همچنین 
ضمن ابراز خوشــحالی از استفاده حداکثری از ظرفیت 

روسای محیط زیست و ساماندهی خواست تا به صورت 
مستمر نهایت همکاری را با یکدیگر داشته باشند.

وی همچنین به لزوم ایجاد سامانه اشاره کرد و گفت: 
با توجه به اینکه عوارض آلایندگی به صورت فصلی به 
شــهرداری تعلق می گیرد، ضروری است گزارش های 
اصناف و واحدهای خدماتی آلاینده به موقع ارائه شود. 
در آینده نزدیک با راه اندازی این ســامانه و بارگذاری 
اطاعات در ســامانه محیط زیست شهر تهران، زمان 
رســیدگی به مشکات کوتاه تر و تســریع در این امر 
موجــب افزایــش درآمدزایی برای شــهرداری تهران 

می شود.
در ادامه جلســه ســعید بیگی - مدیر عامل شرکت 
ساماندهی صنایع و مشاغل شهرداری تهران - ضمن 
ابراز خرسندی از برگزاری مستمر چنین جلساتی گفت: 
تهیه بســته مطالعاتی از قوانین و مقررات موجود برای 
اســتفاده از ظرفیت های همه واحدهای خدمات رسان 

لازم به نظر می رسد.
وی افزود: مســائل و مشکات محیط زیستی باید 
به درستی تبیین شــود و هر منطقه را باید با خودش 
مقایســه کرد تا اثر بخشــی بیشــتری داشته باشد. 
بازنگری دســتورالعمل مورد نظر با توجه به موقعیت 
هر منطقه به صورت جداگانه می بایســت انجام شود 
و همپوشــانی از ظرفیت های استفاده نشده یکدیگر 
کمک بزرگی به بهبود روند حل مشــکات زیست 

محیطی خواهد کرد.
به گــزارش روابط عمومی اداره کل محیط زیســت 
و توســعه پایدار شــهرداری تهران بیگی در پایان به 
اهمیت مکاتبات و تعامات اداری اشــاره کرد و گفت: 
در خصوص معضات و مشکات محیط زیستی بین 
واحدهای ذیربط در شهرداری با اصناف، راهکار اصلی 
حل مشکات، مکاتبات و تعامات اداری مستمر است.

 تداوم اجرای طرح حفاظت از تالاب های ایران 
در دستور کار محیط زیست

 راه اندازی سامانه محیط زیست شهر تهران
در آینده نزدیک

مدیر کل محیط زیست شهرداری تهران خبر داد:معاون محیط زیست دریایی سازمان محیط زیست خبر داد


